

Crysler Citizen Committee: AGM Meeting Minutes

Meeting held May 14, 2015 from 7 to 8:30p.m. at the Centre de santé de l'Estrie.

1. Attendance

Lorraine took attendance. 14 persons were in attendance. The list is attached. Only the people on this list can approve the minutes of the AGM

2 Presentations

A bilingual PowerPoint presentation prepared by Sharon Anderegg was used for the meeting.

Mike introduced the board , followed by a welcome in French by André along with an explanation of the bilingual policy of the CCC

3. Reports

Mike's President's report provided a summary of the CCC's past accomplishments, current projects and future plans. He emphasized the planned expansion of the east section of the trail as well as the plans for a footbridge to connect the north and south parts of the trail. He also did an overview of fundraising projects and recognized the support of sponsors and partners.

Marc presented an overview of CCC finances for 2014.

4 Constitution

The new constitution was passed as presented.

Proposed by Sharon.

Seconded by Bianca.

Comité de citoyens de Chrysler : Procès-Verbal du AGA

Réunion tenue le 14 mai, 2015, de 19h à 20h30 au Centre de santé de l'Estrie.

1. Présences

Lorraine a prise les presences. La liste est en pièce jointe. Seule les 1 personnes présentes à cette rencontre peuvent approuver le procès-verbal.

2. Présentations

Une présentation bilingue PowerPoint préparé par Sharon Anderegg a montré le programme pour la soirée.

Mike a présente le Comité et André a souhaité la bienvenue en français suivi par l'explication de la politique bilingue du CCC.

3. Compte rendus

Le rapport du président a fourni une sommaire des accomplissements du CCC, des projets en cours et futurs, en particulier il a mentionné l'expansion de la piste du coté est ainsi que la construction d'un pont pour relier les sections nord e sud de la piste. Il a aussi fait mention des levées de fonds et a souligné l'apport des commanditaires et partenaires.

Marc a fait un survol des finances pour l'année 2014.

4 Constitution

La nouvelle constitution est accepté tel que présenté.

Proposé par Sharon et appuyé par Bianca

5 Break

Coffee and desserts were available.

6 Elections

Denise Bourdeau ran the elections for Board members with the following results:

Mike was nominated for President by Sharon and seconded by Bianca. He won by acclamation.

André was nominated for Vice-President by Jean and seconded by Sharon. He won by acclamation.

Bianca was nominated for secretary by Simone Quesnel and seconded by Lorraine. She won by acclamation.

Marc was nominated treasure by Mike and seconded by Jean, He won by acclamation.

Claire was nominated communications Officer by Lorraine and seconded by Simone. She won by acclamation.

Sharon, Jean and Martine were acclaimed as directors.

Pierrette Prevost was nominated director by Lorraine and seconded by Claire. She was elected by the membership.

François, whose mandate is to support the committee in it work to help the community, accepted the position of advisor.

5 Pause

Du café et des desserts sont offerts.

6 Élections

Denise Bourdeau a présidé les élections:

Mike est nommé président. Proposé par Sharon et appuyé par Bianca. Il est acclamé président.

André est nommé vice-président. Proposé par Jean et appuyé par Sharon. Il est acclamé vice-président.

Bianca es nommée secrétaire. Proposé par Simone Quesnel et appuyé par Lorraine. Elle est acclamé secrétaire.

Marc est nommé trésorier. Proposé par Mike et appuyé par Jean. Il est acclamé trésorier.

Claire est nommé agent de communications. Proposé par Lorraine et appuyé par Simone. Elle est acclamée agent de communications.

Sharon, Jean et Martine sont acclamés directeurs.

Pierrette Prévost est nommé directeur. Proposé par Lorraine et appuyé par Claire. Elle est élue.

François, dont le mandat est d'appuyer les organismes communautaires accepte la position de conseiller.

7 Recognition

After many years of devoted service, Lorraine Bourdeau has chosen not to remain on the Board.

On behalf of the Board, Mike expressed recognition for her outstanding contribution.

7 Reconnaissance

Après nombreuses années de service dévoué. Lorraine Bourdeau a décidé de quitter le comité

Au nom du Comité, Mike a exprimé sa reconnaissance pour son excellente contribution.

8 Next AGM

The next AGM will take place in April 2017.

8 Prochaine AGA

La prochaine assemblée aura lieu en avril, 2017

Attendance /présences:

Lorraine Bourdeau

Denise Bourdeau

Michael Lapp

Sharon Anderregg

André Lavictoire

Bianca Zinatelli

Claire Lafèche-Breton

Marc Lebrun

Pierrette Prévost

Tom Anderegg

Simone Quesnel

Jean Larocque